

共和纪念币鉴定出手

产品名称	共和纪念币鉴定出手
公司名称	厦门伯得富展览服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:伯得富 型号:专业银币拍卖鉴定 产地:福建
公司地址	厦门市思明区厦禾路589号209室（注册地址）
联系电话	18965128762

产品详情

福州共和纪念币鉴定机构 哪里可以快速出手拍卖共和纪念币，祖传的共和纪念币怎么鉴定真假，哪里可以鉴定共和纪念币，现在共和纪念币多少钱一枚，共和纪念币拍卖成交记录，共和纪念币市场价值

辛亥革命胜利后，1912年2月清朝宣统皇帝宣布自行逊位，北洋军阀袁世凯赞同共和后，根据临时政府的诺言，孙中山辞去 中华民国临时大总统之职。3月袁世凯在北京就任中华民国临时大总统。

After the victory of the revolution, the Qing Dynasty Xuantong emperor to abdicate in February 1912 announced that the Northern Warlords Yuan Shikai agreed with the Republic of the provisional government, according to the promise, Sun Zhongshan resigned as provisional president of the Republic of China. In March, Yuan Shikai was a temporary president of the Republic of China (Republic of China) in Beijing.

民国元年(公元1912年)，意大利雕刻师乔治受聘于天津造币厂镌刻模具，并由天津造币厂铸造了袁世凯着军装高樱冠正面像中华民国共和纪念银币。

In the first year (AD 1912), Italy sculptor George was employed by the Tianjin Mint engraved mold, and by the Tianjin mint Yuan Shikai military uniform in front of the Republic of China Republic like crown commemorative coins.

民国二年(公元1913年)十月十日，袁世凯正式就任大总统，同时发行此币。该币设计考究，铸工精良，传世稀少，较为珍贵，由于签字版未曾正式流通使用，所以存世不多,具有研究和收藏价值。

In the two year of the Republic of China (1913 AD), in October 10th, Yuan Shikai was formally appointed as the president and issued the coin. The coin casting design is exquisite, sophisticated, more precious, rare handed down,

because the signature version has not officially use circulation, so not many exist, research and the collection value is.

随着国内收藏市场的逐步繁荣，很多人开始将目光投向了古玩以及艺术品收藏。而古玩因为更具有历史参考价值和文化内涵总是备受人们欢迎。因此，近几年来我国内古玩市场也是一片繁荣。古钱币作为古玩的一种，一直以来都是收藏家关注的热点。因为在我国的每个历史阶段都有自己独特的货币形式，都或多或少地反映了一个时代的社会背景和文化特色。并且我们知道，在古代皇帝的专制统治下，几乎每一任皇帝的更替都将伴随币制的改革，因此我们在研究古钱币的时候也是在认识和了解一段历史。

With the gradual prosperity of the domestic collection market, many people began to focus on antiques and art collections. And antique is always welcomed by people because of its more historical reference value and cultural connotation. Therefore, in recent years, our domestic antique market is also a flourishing. As a kind of antique, ancient coins have always been the focus of collectors. Since each historical stage of our country has its own unique form of money, it is more or less a reflection of the social and cultural characteristics of an era. And we know that in the ancient emperor's despotism, almost every emperor will be accompanied by the replacement of currency reform, so when we study the ancient coins but also in the knowledge and understanding of history.

中华民国开国纪念币部分成交记录：

拍品名称	成交价（万）	拍卖日期
开国纪念币	272.80万	2015-04-28
中华民国开国纪念币壹圆	193.50万	2015-07-12
年黎元洪像戴帽开	132.20万	2015-05-20